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Important Safety Information – Read Before Use 
The [VIVE Wrist Tracker] product (the “product”) is intended to be used with other peripheral devices (“peripherals”) with a virtual reality system. 
Read the following warnings and information before use of the product and follow all safety and operating instructions applicable to the product, the 
peripherals, and your virtual reality system. Failure to do so may cause bodily injury, electric shock, fire, and property and other damage. 

 

Ensure You Are Able to Safely Use the Product 
 

Consult your doctor before using the product or any peripherals if you have pre-existing serious medical conditions (such as a heart ailment), conditions 
that affect your ability to safely perform physical activities, psychiatric conditions (such as anxiety disorders or post -traumatic stress disorder), or if 

you are pregnant or elderly. 
Do not use the product if you are sick, fatigued, under the influence of intoxicants/drugs, or are not feeling generally well, as it may exacerbate your 
condition. 

 

Ensure the Area Around You is Safe for Use of the Product 
 

Use of the product allows users to turn accessories and other everyday objects into VR-compatible accessories, which may heighten the risks presented 

by use of a virtual reality headset. Always use the product in a clear and safe area. 
While wearing a virtual reality headset you are blind to the world around you. The image displayed in the headset will not match the real  world. 

Always use the product in a clear and safe area. Do not rely on the chaperone system for protection. Do not use the product near stairways, large windows, 
breakable items, heat sources, or outdoors. Clear the play area of people, furniture, and other things that may be obstacles or block you from freely 
moving around. Pets should be kept out of the play area. Use only indoors. 
Be careful when handling and using your product and peripherals, as obstacles in the real world may not be perceived while in virtual reality. Be sure 
to review and follow all safety information included with peripherals you may attach to your product. Depending on the size and nature of the peripheral 
to which you attach the product, additional hazards may be presented. Please choose peripherals carefully and only use those that are compatible with 
the size and nature of your play area. 
It is recommended that the product be used only while under the supervision of another person (to remain outside the play area) who is ready to warn 
of hazards that may arise while the product is being used. Examples of hazards that could arise include, but are not limited to, tangling of a cable in a 

manner that presents a tripping hazard, pets or people entering the area where the product is being used, and the user walkin g, jumping, lunging, or 
swinging an object too close to a wall or another hazard. 

 

Follow All Applicable Safety and Operational Instructions 
All users must follow the safety and operational instructions provided for all VIVE virtual reality systems. Copies of this information is available form 

HTC’s website. These instructions include the following warnings: 

 Avoid Overuse of the Product.  
Prolonged, uninterrupted use of the product or peripherals should be avoided. It may negatively impact hand-eye coordination, balance, and/or cause 
other negative effects. While using the product or peripherals frequently and for prolonged periods of time, you may experience tiredness or soreness 
in your muscles, joints, or other body parts. Take regular breaks from using the product. The length and frequency of necessary breaks may vary 

from person to person. 

 Stop using if you experience any discomfort 

Operate the product and peripherals in a comfortable posture. Do not grip the product or peripherals too tightly. If you have  tingling, numbness, 
stiffness, throbbing, or other discomfort, immediately stop using the product and consult your doctor. 

 Avoid use by children  
This product was not designed for use by children and should not be left within reach of young children.  
 

Take Care of the Product 
 

While using the product and peripherals, always check that you have sufficient overhead and surrounding clearance to allow you to fully extend your 
arms outward and upwards, including clearance for the peripheral. Hitting persons or objects may cause injury or damage. Hold the product and/or 
peripherals firmly and follow all instructions included with the peripherals. If released while using, the product and/or peripheral may cause injury or 
damage. 

 

Radio Frequency Interference 

The product can emit radio waves that can interfere with the operation of nearby electronic devices. If you have a cardiac pacemaker or other implanted 
medical device, do not use the product until you have consulted with your doctor or the manufacturer of your medical device.  

 

General Use and Maintenance Instructions 

Electrical Safety 
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This product is intended for use when supplied with power from the designated batteries or power supply units. Other usage may be dangerous and 
will invalidate any approval given to this product. 

 

Safety Precautions for Power Supply Unit 
• Use the correct external power source. A product should be operated only from the type of power source indicated on the electrical ratings label. 

If you are not sure of the type of power source required, consult your authorized service provider or local power company. For a product that 
operates from battery power or other sources, refer to the operating instructions that are included with the product. 

• Handle battery packs carefully. The product contains a lithium-ion polymer or lithium-ion battery. There is a risk of fire and burns if the battery 
pack is handled improperly. Keep batteries out of reach of children. Do not drop or expose to liquid. Do not attempt to remove the battery.  

WARNING: To reduce risk of fire or burns, do not disassemble, crush, puncture, short external contacts or circuits, expose to temperature 
above 60° C (140° F), or dispose of in fire or water. Recycle or dispose of used batteries according to the local regulations  or reference 
guide supplied with your product. 

• Avoid dropping the product. If dropped, especially on a hard surface, and the user suspects damage, take it to a service center for inspection. 
• If the battery leaks: 

o Do not allow the leaking fluid to come in contact with skin or clothing. If already in contact, flush the affected area immediately with clean 
water and seek medical advice. 

o Do not allow the leaking fluid to come in contact with eyes. If already in contact, DO NOT rub; rinse with clean water immediately and seek 
medical advice. 

o Take extra precautions to keep a leaking battery away from fire as there is a danger of ignition or explosion 
 

Safety Precautions for Environmental Conditions 
Keep the product away from excessive moisture and extreme temperatures. Do not leave the product in places such as on a car dashboard, window 
sill, or behind a glass that is exposed to direct sunlight or strong ultraviolet light for extended periods of time. This may damage or overheat the 

battery, or otherwise pose a risk of damage to the product or surrounding persons or property. Do not allow the product to be exposed to rain or 
other sources of moisture. The product should be kept away from heat sources such as radiators, heat registers, stoves, or other products (including 
amplifiers) that produce heat. 

Avoid using the product after a dramatic change in temperature. 
When you move the product between environments with very different temperature and/or humidity ranges, condensation may form on or within the 
product. To avoid damaging the product, allow sufficient time for the moisture to evaporate before using the product.  
Notice: When taking the product from low-temperature conditions into a warmer environment or from high-temperature conditions into a cooler 
environment, allow the product to acclimate to room temperature before turning on power. 

 

General Precautions 
 
• Do not connect with incompatible peripherals. 
• Do not attempt to disassemble this product. 

• Use only qualified personnel to service or repair this product. 

• Always treat the product with care and keep it in a clean and dust-free place. 
• Do not expose the product to open flames or lit smoking products. 
• Do not drop, throw or try to bend the product. 
• Do not paint the product. 
• Store the product at temperatures between 0°C to 40°C 
• Please check local regulations for proper disposal of electronic products. 
• Avoid hot areas. The product should be placed away from heat sources such as radiators, heat registers, stoves, or other products (including 

amplifiers) that produce heat.  

 

Damage Requiring Service 
Contact an authorized service technician or provider under the following conditions: 
• The product has been damaged by exposure to liquid, dropped, subject to impact or damaged. 

• There are noticeable signs of overheating. 

• The product does not operate normally when you follow the operating instructions. 
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Cleaning the Product 
Unplug the product from its power source before cleaning. Use a damp cloth for cleaning, but NEVER immerse the product in wat er or cleaning 
solutions. Do not use harsh chemicals, cleaning solvents, liquid cleaners, or aerosols to clean the product.  
 

About VIVE Wrist Tracker regulatory agency identifications 
For regulatory identification purposes, VIVE Wrist Tracker product is assigned a model number of 2QB9100. 
VIVE Wrist Tracker FCC ID is NM82QB9100. This FCC ID can also be found printed on the VIVE Wrist Tracker 
To ensure continued reliable and safe operation of VIVE Wrist Tracker, use only the following accessory with your 2QB9100: 

- Battery Pack with a model number of B2QB9100 
NOTE: This product is intended for use with a certified Class 2 Limited Power Source, rated 5 Volts DC, maximum 1 Amp power supply unit.  

 

About Battery Pack Regulatory agency identifications 
For regulatory identification purposes, the Battery Pack has been assigned a model number of B2QB9100 

THE BATTERY IS NOT FULLY CHARGED WHEN YOU TAKE THE DEVICE OUT OF THE BOX. 

 

Federal Communication Commission Interference Statement  
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits 
are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate 
radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. 

However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause ha rmful interference to radio 
or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one 
of the following measures.  
• Reorient or relocate the receiving antenna.  
• Increase the separation between the equipment and receiver.  
• Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.  
• Consult the dealer or an experienced radio or television technician for help 

 
    FCC Caution: Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user’s authority to operate    
this equipment. This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause 
harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.  
This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.  

 

Radio Frequency exposure  
For body worn operation, this device has been tested and meets FCC and ISED RF exposure guidelines when used with an accessory that contains no 
metal. Use of other accessories may not ensure compliance with FCC and ISED RF exposure guidelines.  
To comply with the FCC and ISED RF exposure compliance requirements, this device and its antenna must not be co-located or operating in 
conjunction with any other antenna or transmitter.  

 

Innovation, Science and Economic Development Canada Statement  
This device contains license-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada’s license-
exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions:  
(1) This device may not cause interference; and  
(2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.  
CAN ICES-003(B)/NMB-003(B) 

 

European Union notice 
HTC declares that the device complies with the essential requirements and relevant provisions of Directive (2014/53/EU) and UK Radio 
Equipment Regulations 2017 SI 2017/1206 and Electrical Equipment (Safety) Regulations 2016. For more information including a full 
copy of Declaration of Conformity certificate please visit: http://www.vive.com/doc. The radio equipment operates with the following 

frequency bands and maximum radio frequency power: 

 

Product Radio Type/Description 
Transmitter 

Frequency(MHz) 
       EIRP value 

2QB9100 2.4GHz wireless 2402~2480            8.6dBm  

http://www.vive.com/doc
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WEEE Notice 
The Directive on Waste Electrical and Electronic Equipment (WEEE), which entered into force as European law on 13th February 2003, resulted in a 
major change in the treatment of electrical equipment at end-of-life. 

The purpose of this Directive is, as a first priority, the prevention of WEEE, and in addition, to promote the reuse, recycling and other forms of 
recovery of such wastes so as to reduce disposal. 

The WEEE logo (shown at the left) on the product or on its box indicates that this product must not be discarded in a landfill. Electronic 
devices contain substances that may be hazardous to the environment if not properly disposed of. For more information about electronic and 
electrical waste equipment disposal, recovery, and collection points, please contact your local city center, household waste disposal service, 
shop from where you purchased the equipment, or manufacturer of the equipment. 
 

 
 

 
 

RoHS Compliance 
This product is in compliance with Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011, on the restriction of the use of certain 
hazardous substances in electrical and electronic equipment (RoHS) and its amendments (EU 2015/863). This product is in compliance with the 

Restriction of the Use of Certain Hazardous Substances in Electrical and Electronic Equipment Regulations 2012, statutory ins trument 2012/3032 and its 
amendments. 
This product is in compliance with the UK Restriction of the Use of Certain Hazardous Substances in Electrical and Electronic Equipment Regulations 2012, statutory 
instrument 2012/3032 and its amendments. 
 

Prop 65 Warning 

WARNING: This product can expose you to chemicals including Bosphenol A, which is known to the State of California to cause birth 
defects or other reproductive harm. For more information go to www.P65Warnings.ca.gov.  

 

Proprietary Notice 
©  2021 HTC Corporation. All rights reserved. Vive, HTC, the HTC logo, and all other HTC product and service names are the trademarks or registered 
trademarks in the U.S. and/or other countries of HTC Corporation and its affiliates. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

http://www.p65warnings.ca.gov/
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Informations importantes de sécurité - lire avant utilisation 
Le produit [VIVE Wrist Tracker] (le « produit ») est destiné à être utilisé avec d’autres périphériques (« périphériques ») avec un système de réalité 
virtuelle. Lisez les mises en garde et les informations suivantes avant d’utiliser le produit et suivez toutes les instructions de sécurité et d’utilisation 
applicables au produit, aux périphériques et à votre système de réalité virtuelle. Ne pas le faire peut causer des blessures physiques, un choc électrique, 

un incendie et des dommages matériels ou autres. 
 

Assurez-vous d’être capable d’utiliser le produit en toute sécurité 
 

Consultez votre médecin avant d’utiliser le produit ou des périphériques si vous avez de graves conditions médicales préexistantes (comme une 

maladie cardiaque), des conditions qui affectent votre capacité à effectuer en toute sécurité des activités physiques, des conditions psychiatriques 
(comme les troubles de l’anxiété ou le trouble de stress post-traumatique), ou si vous êtes enceinte ou une personne âgée. 
N’utilisez pas le produit si vous êtes malade, fatigué, sous l’influence de boissons alcoolisées/drogues, ou si ne vous sentez généralement pas bien , 
car cela peut aggraver votre état. 

 

Assurer que la zone autour de vous est sûre pour une utilisation du produit 
 

L’utilisation du produit permet aux utilisateurs de transformer des accessoires et autres objets quotidiens en accessoires compatibles VR, ce qui peut 
augmenter les risques présentés par l’utilisation d’un casque de réalité virtuelle. Utilisez toujours le produit dans une  zone dégagée et sûre. 

Lorsque que vous portez un casque de réalité virtuelle, vous ne voyez pas le monde qui vous entoure. L’image affichée dans le casque ne correspondra 
pas au monde réel. Utilisez toujours le produit dans une zone dégagée et sûre. Ne comptez pas sur le système chaperon pour une protection. N’utilisez 
pas le produit près d’escaliers, grandes fenêtres, objets fragiles, sources de chaleur ou à l’extérieur. Dégagez la zone de jeu de personnes, meubles et 
autres choses qui peuvent constituer des obstacles ou vous empêcher de vous déplacer librement. Les animaux domestiques doivent être tenus à l’écart 
de la zone de jeu. Utilisez uniquement à l’intérieur. 
Soyez prudent lors de la manipulation et l’utilisation de votre produit et vos périphériques, car les obstacles dans le monde réel peuvent ne pas être 
perçus quand dans la réalité virtuelle. Assurez-vous d’étudier et de suivre toutes les informations de sécurité fournies avec les périphériques que vous 
pouvez joindre à votre produit. Selon la taille et la nature du périphérique auquel vous joignez le produit, des risques supplémentaires peuvent être 
présents. Veuillez choisir soigneusement les périphériques et n’utilisez que ceux qui sont compatibles avec la taille et la nature de votre espace de 

jeux. 
Il est recommandé d’utiliser le produit uniquement sous la surveillance d’une autre personne (restant en dehors de l’espace de jeu) qui soit prête à 
mettre en garde contre les dangers qui peuvent survenir lorsque le produit est utilisé. Des exemples de risques qui pourraient survenir incluent, entre 
autres, l’emmêlement d’un câble d’une manière qui présente un risque de trébucher, des animaux ou des personnes entrant dans la zone où le produit 
est utilisé, et l’utilisateur marchant, sautant, se penchant ou balançant un objet trop près d’un mur ou un autre obstacle. 

 

Suivez toutes les instructions de sécurité et d’utilisation applicables 
Tous les utilisateurs doivent suivre les instructions de sécurité et d’utilisation fournies pour les systèmes de réalité virtuelle VIVE. Des copies de ces 
informations sont disponibles sur le site Web de HTC. Ces instructions incluent les avertissements suivants  : 

 Évitez l’utilisation excessive du produit.  
Une utilisation prolongée, ininterrompue du produit ou des périphériques doit être évitée. Cela peut avoir un impact négatif sur la coordination œil-
main et l’équilibre, et/ou causer d’autres effets négatifs. Lorsque vous utilisez le produit ou les périphé riques fréquemment et pendant de longues 
périodes de temps, vous pouvez éprouver de la fatigue ou des douleurs dans vos muscles, articulations ou autres parties du corps. Faites des pauses 
régulières en arrêtant d’utiliser le produit. La longueur et la fréquence des pauses nécessaires peuvent varier d’une personne à personne. 

 Arrêtez l’utilisation si vous ressentez une gêne 
Utilisez le produit et les périphériques dans une position confortable. Ne serrez pas le produit ou les périphériques trop fo rt. Si vous avez des 
fourmillements, un engourdissement, de la raideur, des palpitations, ou autre inconfort, cessez immédiatement d’utiliser le produit et consultez votre 
médecin. 

 Évitez l’utilisation par les enfants  
Ce produit n’a pas été conçu pour être utilisé par des enfants et ne devrait pas être laissé à la portée des jeunes enfants. 

 

Prenez soin du produit 
 

Lorsque vous utilisez le produit et les périphériques, vérifiez toujours que vous avez suffisamment de marge en hauteur et d’espace environnant pour 
vous permettre d’étendre complètement vos bras vers l’extérieur et vers le haut, y compris l’espace libre pour le périphérique. Frapper des personnes 
ou des objets peut causer des blessures ou des dommages. Tenez le produit et/ou les périphériques fermement et suivez toutes les instructions fournies 
avec les périphériques. Si relâché lors de l’utilisation, le produit et/ou les périphériques peuvent causer des blessures ou des dommages. 

 

Interférence de radiofréquences 

Le produit peut émettre des ondes radio qui peuvent interférer avec le fonctionnement des appareils électroniques à proximité. Si vous avez un 
stimulateur cardiaque ou autre appareil médical implanté, n’utilisez pas le produit avant d’avoir consulté votre médecin ou le fabricant de votre appareil 
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médical. 
 

Instructions générales d’utilisation et d’entretien 

Sécurité électrique 
Ce produit a été conçu pour être alimenté par des batteries ou des unités d’alimentation spécifiées. Toute autre utilisation peut être dangereuse et 
rendra nulle toute approbation donnée à ce produit. 

 

Précautions de sécurité pour l’unité d’alimentation 
• Utilisez une source d’alimentation externe correcte. Un produit ne doit être utilisé qu’avec le type de source d’alimentation  de classe électrique 

indiqué sur l’étiquette. Si vous n’êtes pas sûr du type de source d’alimentation requis, consultez votre fournisseur de services autorisé ou votre 
compagnie d’électricité locale. Pour un produit alimenté par batteries ou autres sources d’alimentation, reportez -vous aux instructions d’utilisation 
fournies avec le produit. 

• Manipulez la batterie avec soin. Le produit contient une batterie au polymère lithium-ion ou lithium-ion. Une manipulation incorrecte de la batterie 
pourrait entraîner des risques d’incendie et de brûlures. Tenez les batteries hors de portée des enfants. Ne laissez pas tomber et n’exposez pas à 

des liquides. N'essayez pas de retirer la batterie. 
AVERTISSEMENT :  Afin de réduire le risque d’incendie ou de brûlures, ne pas désassembler, écraser, trouer, court-circuiter les contacts externes, 
exposer à des températures au-dessus de 60 °C (140 °F), ou jeter dans le feu ou dans l’eau. Recyclez ou éliminez les batteries usagées conformément à 
la réglementation locale ou au guide de référence fourni avec le produit. 

• Évitez de faire tomber le produit. Si vous veniez à les faire tomber (tout particulièrement sur une surface dure) et vous croyez qu’ils sont 
endommagés, apportez-les à un centre de services pour une inspection plus approfondie. 

• Si la batterie fuit : 
o Ne laissez pas le liquide qui fuit entrer en contact avec votre peau ou vos vêtements. En cas de contact avec la peau, rincez la zone affectée 

immédiatement avec de l’eau propre et consultez un médecin. 
o Ne laissez pas le liquide qui fuit entrer en contact avec vos yeux. En cas de contact, NE FROTTEZ PAS; rincez immédiatement l a zone 

affectée avec de l’eau propre et consultez un médecin. 

o Faites extrêmement attention et éloignez une batterie qui fuirait du feu car il y a un risque d’incendie ou d’explosion  
 

Précautions de sécurité pour les conditions environnementales 
Tenez le produit loin de l’humidité excessive et de températures extrêmes. Ne laissez pas le produit dans les lieux comme le tableau de bord d’une 
voiture, le rebord d’une fenêtre, ou derrière une vitre exposée à la lumière directe du soleil ou à une forte lumière ultraviolette pendant des périodes 

prolongées. Cela pourrait endommager ou faire surchauffer la batterie, ou risquer d’endommager le produit ou les personnes ou  la propriété 
environnantes. Ne laissez pas le produit exposé à la pluie ou à d’autres sources d’humidité. Le produit doit être placé loin des sources de chaleur, 
comme des radiateurs, des bouches de chaleur, des fours, ou tout autre produit (y compris les amplificateurs) produisant de la chaleur. 

Évitez d’utiliser le produit après un changement brusque de température. 
Lorsque le produit change d’environnement avec des plages de température et/ou humidité très différentes, de la condensation peut se former sur ou 
dans le produit. Pour éviter d’endommager le produit, attendez que l’humidité s’évapore avant d’utiliser le produit.  

Avis : Lorsque vous transportez le produit d’un environnement à basse température vers un environnement plus chaud ou encore d’un 
environnement à haute température vers un environnement plus frais, laissez le temps au produit de s’acclimater à la température de la pièce avant 

de l’allumer. 
 

Précautions générales 
 
• Ne connectez pas ce produit avec des périphériques incompatibles. 

• N’essayez pas de démonter ce produit. 
• Utilisez seulement un personnel qualifié pour entretenir ou réparer ce produit. 
• Manipulez toujours le produit avec soin et conservez-le dans un endroit propre et sans poussière. 
• N’exposez pas le produit à la flamme directe ou à une cigarette allumée. 
• Ne faites pas tomber, ne lancez pas ou n’essayez pas de plier le produit. 
• Ne peignez pas le produit. 

• Rangez le produit à des températures comprises entre 0°C et 40°C. 
• Veuillez vérifier les réglementations locales pour vous débarrasser de manière appropriée de produits électroniques. 
• Évitez les zones chaudes. Ce produit doit être placé loin des sources de chaleur, comme des radiateurs, des bouches de chaleur, des fours, ou 
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tout autre produit (y compris les amplificateurs) produisant de la chaleur. 
 

Dommages nécessitant une réparation 
Contactez un technicien ou un centre de réparation agréé dans les cas suivants : 

• Le produit a été endommagé par une exposition à un liquide, a chuté, a subi des chocs ou est endommagé.  
• Il y a des signes apparents de surchauffe. 
• Le produit ne fonctionne pas normalement lorsque vous suivez les instructions d’utilisation. 

 

Nettoyer le produit 
Débranchez le produit de sa source d’alimentation avant de le nettoyer. Utilisez un chiffon humide pour le nettoyage, mais n’ immergez JAMAIS le 
produit dans de l’eau ou des solutions de nettoyage. N’utilisez pas de produits chimiques, de solvants de nettoyage, de nettoyants liquides ou d’aérosols 
pour nettoyer le produit.  
 

À propos des identifications d’agences de réglementation de VIVE Wrist Tracker 
Dans un but d’identification réglementaire, le numéro de modèle 2QB9100 a été attribué à votre produit VIVE Wrist Tracker. 

L’ID FCC du VIVE Wrist Tracker est NM82QB9100. Cet ID FCC peut également être imprimé sur le VIVE Wrist Tracker 
Pour garantir la fiabilité et la sécurité du fonctionnement du VIVE Wrist Tracker, n’utilisez que l’accessoire suivant avec votre 2QB9100: 

- Batterie avec le numéro de modèle B2QB9100 
REMARQUE : Ce produit a été conçu pour être utilisé avec une source d’alimentation limitée de Classe 2, unité d’alimentation classée 5  Volts CC, 

maximum 1 A. 

 

À propos des identifications d’agences de réglementation de la batterie  
Dans un but d’identification réglementaire, le numéro de modèle B2QB9100 a été attribué à la batterie 
LA BATTERIE N’EST PAS COMPLÈTEMENT CHARGÉE LORSQUE VOUS SORTEZ L’APPAREIL DE SON EMBALLAGE. 

 

 

Déclaration d’interférences de la Federal Communication Commission  
Le produit a été testé et s’est révélé conforme aux limites définies pour un appareil numérique de classe B, conformément à la section 15 des règles 
de la FCC. Ces limites sont conçues pour offrir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans un environnement résidentiel. Cet 
équipement génère, utilise et peut émettre de l'énergie sous forme de fréquences radio et, s’il n’est pas installé et utilisé conformément aux instructions, 
peut provoquer des interférences nuisibles sur les interférences radio. Cependant, il n’est pas garanti que des interférences  ne se produiront pas dans 
une installation particulière. S’il s’avérait que cet équipement génère des interférences nuisibles aux réceptions de radio ou de télévision, ce qui peut 

être vérifié en allumant et en éteignant l’équipement, l’utilisateur est encouragé à essayer de corriger les interférences de  l’une ou de plusieurs des 
manières suivantes.  
• Réorientez ou déplacez l’antenne de réception.  
• Éloignez l’équipement du récepteur.  
• Connectez l’équipement à une prise fonctionnant sur un circuit différent du circuit auquel le récepteur est connecté.  
• Demandez conseil à votre revendeur ou technicien spécialisé en radio/TV 

 
    Avertissement de la FCC : Tout changement ou modification qui n’a pas expressément été approuvé par la partie responsable de la conformité annule 

l’autorité de l’utilisateur à opérer l’équipement. Cet appareil est conforme à la section 15 des règles de la FCC. L’exploitation est autorisée aux deux 
conditions suivantes : (1) Cet appareil ne doit pas causer d’interférences nuisibles, et (2) doit accepter toute interférence reçue, y compris les  interférences 
pouvant entraîner un fonctionnement indésirable.  

 Cet émetteur ne doit pas être placé ou opéré conjointement avec une autre antenne ou un autre transmetteur.  

 

Exposition aux radiofréquences  
Pour une utilisation près du corps, cet appareil a été testé et répond aux directives d’exposition RF de la FCC et de l’ISDE lorsqu’il est utilisé avec un 
accessoire qui ne contient pas de métal. L’utilisation d’autres accessoires peut ne pas garantir la conformité aux directives d’exposition RF de la FCC 
et de l’ISDE.  
Pour se conformer aux exigences de conformité d’exposition RF de la FCC et de l’ISDE, cet appareil et son antenne ne doivent pas être situés ou 
fonctionner conjointement avec une autre antenne ou un autre émetteur.  

 

Déclaration d’Innovation, Sciences et Développement économique Canada  
Cet appareil contient des émetteurs/récepteurs exemptés de licence qui sont conformes aux CNR d’Innovation, Sciences et Dével oppement 
économique Canada. L’exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes :  
(1) l’appareil ne doit pas produire de brouillage, et  
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(2) l’utilisateur de l’appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d’en compromettre le 
fonctionnement.  

 
CAN ICES-003(B)/NMB-003(B) 

 

 

 

 

 

 

 

 

Avis pour l’union européenne 
HTC déclare que l'appareil est conforme aux exigences obligatoires et autres conditions relatives à la Directive (2014/53/UE) et des 
Règlements sur les équipements radio de 2017. Pour plus d'informations, y compris une copie complète du certificat de décla ration de 

conformité, veuillez consulter : http://www.vive.com/doc. L’équipement radio fonctionne avec les bandes de fréquences et la puissance 
maximale de radio-fréquence suivantes : 

 

Produit 
Type de 

radio/Description 

Fréquence de l'émetteur 

(MHz) 
Valeur EIRP 

2QB9100 2,4GHz sans fil 2402~2480 8.6dBm 

 

Avis DEEE 
La directive sur les déchets d’équipements électriques et électroniques (DEEE) entrée en vigueur comme loi européenne le 13 février 2003 a conduit 

à une modification majeure du traitement des équipements électriques à leur fin de vie. 
Le but de cette directive est, comme priorité première, la prévention des DEEE, et en complément, la promotion de la réutilisation, du recyclage et 
d’autres formes de récupération de ces déchets pour réduire les mises en décharge. 

Le logo DEEE (affiché à gauche) sur le produit ou son emballage indique que ce produit ne doit pas être éliminé ou jeté avec vos autres 
déchets domestiques. Les appareils électroniques contiennent des substances potentiellement dangereuses pour l’environnement si elles sont 
mises au rebut de manière incorrecte. Pour plus d’informations sur l’élimination des déchets d’équipements électriques et électroniques, la 
récupération et les points de collecte, veuillez contacter votre centre local, le service des ordures ménagères, le magasin où vous avez acheté 
l’équipement ou le fabricant de l’équipement. 

 

Conformité RoHS 
Ce produit est conforme avec la Directive 2011/65/UE du Parlement européen et du Conseil du 8 juin 2011, sur les restrictions liées à l’utilisation de 
certaines substances dangereuses présentes dans les équipements électriques et électroniques (RoHS) et ses amendements (UE 2015/863). Ce produit est 
conforme au Règlement de 2012 sur la restriction de l’utilisation de certaines substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques, 

instrument statutaire 2012/3032 et ses amendements. 
 

Avis de propriété 
©  2021 HTC Corporation. Tous droits réservés. Vive, HTC, le logo HTC et tous les autres noms de produits et de service HTC sont des marques 
commerciales ou des marques déposées aux É tats-Unis et/ou dans d'autres pays de HTC Corporation et ses filiales. 

 

http://www.vive.com/doc

